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' pORTIC 
És ja cl quart any consecutiu en que a Ulldeco

na, un partit polític, cl nostre, recorda públicament 
que cl 14 d'abril del 31, Francesc Macià proclamaw 
la República des de el balcó de la Generalitat, 
abans i tot de que ho fessin a Madrid. I si recordem 
uns fets que van passar ja fa 59 anys, és perqué un 
poble no ha d'oblidar mai la seua història, ni cis 
seus punts de referència, una història i uns punts de 
referència que han de ser guia i llum per a un futur 
que volem millor que el passat i el present. 

Avui com a l'any 31, Catalunya reclama la seua 
llibertat, i els seus homes i dones l'abolició de 
qualsevol discriminació per la raó que sigui, la 
igualtat de tots els ciutadans. Avui com a l'any 31 
i'ESQUERRA segueix lluitant per la llibertat del 
país i de tots els seus homes i dones, llibertats que 

no es poden separar. Avui l'F..SOUERRA es plan
ta davant d'un capitalisme que dient-se nacionelis
ta es vol emportar els recursos de les nostres co
marques, tolera l'existència de 4 nuclears i vol 
omplir Ics nostres terres amb les seus deixalles, i 
avui i'ESQUERRA es planta també davant dels 
qui dient-se d'esquerres i socialistes han fet el joc 
al gran capital i s'han convertit en fidels servidors 
de Madrid, en contra del seu país. 

I avui i'ESQUERRA vol el mateix que l'any31: 
una Catalunya políticament lliure, socialment jus
ta i espiritualment gloriosa. Ni més ni menys. I no
saltres no claudiquem per unes engrunes de poder. 
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FOCSA: PER 7.986.000 FARAN TOTA LA NETEJA PÚBLICA. 
En el Ple de dilluns 26 de març, aquesta multinacional de la neteja aconsseguia el 
contracte de les escombràries per 4 anys. 

VAGA DE TREBALLADORES FAMILIARS. 
Imma Serra escriu una patètica carta denunciant la seua situació: treballar i no cobrar. 
Qui es penja aquesta medalla? 

COMUNITAT DE REGANTS: EL SISTEMA DE VOTACIÓ 
ACTUAL PROVOCA CONFLICTES. 
La concentració en poques mans de la capacitat de decisió de la Comunitat crea recels 
i desconfiança. S'estudiaran possibles nous sitemes més equitatius. 

NOVA MANIFESTACIÓ PER L'AIGUA DE L' EBRE: 
EL BISBE SI, L'AIGUA NO. 
L'acudit és prou gràfic. Tres mil persones 
es manifesten a Tortosa i Jordi Pujol 
decideix no venir per por a possibles con
flictes. Assisteix en canvi Jaume Antich, i 
la Coordinadora es pregunta que votarà el 
Sr. Antichc a Madrid arribat el cas. 

DIARI DE TARRAGONA - 25-3-90 
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ESTÒNIA, LETÒNIA, CATALÒNIA 

ÀNGEL COLOM 
Secretari General d'ERC. Diputat al Parlament de Catalunya 

- Jordi Pujol ha "tergiversat" el contingut de la 
proposició sobre el dret de l'autodeterminació? 

- Sí, ho ha fet a «La Vanguardia» i a un país de 
luxe, Nonl-Amèrica. 

- ¿Què és per vostè l'autodeterminació? 

-És el dret que té tot poble a dttidir lliurement el 
seu destí. 

- Moneda pròpia? 

- Sí, tot i que, si ens posem d'acord els europeus, 
podríem trobar una n1oneda comuna. 

-Exèrcit? 

-Mai. 

- Fronteres? 

- Tampoc. Crec en una Europa unida sense fron-
teres on els pobles hi tinguin cabuda per iguaL 

- Estònia, Letònia, Catalònia? 

- M'agradaria que la gent identifiqués aquests 
processos, que seran molt ràpids, de constituci6 
amb Estat propi de manera que poguéssim dir 
Estònia, l.etònia, Catalònia. 

- Convergència és nacionalista o regionalista? 

- Ha demostrat sobradament que només vol l'au-
tononúa per Catalunya,dins d'Espanya. Per tant, 
qualsevol dermició política, d'això, en diu regio
nalisme, no nacionalisme. 

- Què és el que s'ha de revisar de l'Estatut? 

• Jo diria que tot, de dalt a baix. Prioritàriament: 
rmançament -reivindiquem el concepte «onòmic
i no només el de la policia. La Generalitat ha de 
tenir el control de tot l'ordre públic de Catalunya. 
Hauria de representar el primer pas per revisar la 
Constitució. 

- Autodeterminació és secessió? 

·No, és democràcia. 

-Alavedra li va dir a vostè al Parlament: «Vostè és 
el que és i representa el que representa». Què és i 
que representa? 

• Sopo.SÓ que volia dir que represento un partit 
polític que encara no té la majoria al Parlament de 

NOTICIARI 
• El Consell Comarcal del Montsià ha subvencio
nat la PASSIÓ D'ULLDECONA amb 120.000 
ptes. per activitats culturals. El Consell ha rebut 
150 invitacions a repartir entre els municipis de La 
Galera, Gcxlall, Freginals, Mas de Barberans i 
Masdenverge, a fi de que es facin arribar a les 
entitats culturals de les esmentades poblacions. 

• Unaccidentafortunadamentsenseconseqüèn
cies greus, va tenir lloc davant Ics pedreres de les 
Moles, quan el vehicleconduïtperAnnabet Escoto 
se'n va sortir de la carretera sembla ser que per una 
mala maniobra d'un altre vehicle. Malgrat l'a para-
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Catalunya. Però el temps pot canviar les coses, 
sobretot quan ells estan demostrant que no saben 
governar aquest país. 

-L'aprovació del dret de l'autodeterminació era el 
primer pas per la independència? 

·Era un pas necessari per engegar tota una estra
tègia cap a la consecució d'un Estatpropial nostre 
país i, al mateix temps, fer ús d'un dret que té tota 
la nació. Ara caldrà preparar l'exercici d'aquest 
dret. 

- Per què ha creat tantes suspicàcies aquesta polè
mica? 

·Els espanyols ja han vist la possiblitat que Cata
lunya s'armni Uiure a Europa i no els ha agradat 
gens, és clar. I d'aquí ve l'histerisme. 

-Ja ha comprat xiulets per la inauguració del Jocs 
Olímpics? 

- Espero que aleshores tindrem Coniitè Olímpic 
Català i no caldran. ~ montent no estan com
prats. 

tositat, Annabel només va patir ferides a la cara, 
saldades això si amb un bon grapa_t de punts. 

• El pressupost per al funcionament del Centre 
d'EGB «RAMON i CAJAL» de la nostra Vila, 
puja enguany a 1.374.500 pts., aportades íntegra
ment per Ensenyament de la Generalitat. 

• La subvenció concedida pel Consell Comarcal 
a t.l guarderia «Barrufets» d'Ulldecona (250.000,
ptes. per fer front al lloguer del local) no li ha 

senta t bé a la nostra primera Autoritat que sembla 

- Què farà si no concedeixen el COC? Boicotejarà 
els Jocs? 

• Primer treballem tots plegats per aconseguir el 
COC i si no l'aconseguim, ja en parlarem. 

- L'autodeterminació és o no es anticonstitucio
nal? 

• Actuahnent, la Constitució Espanyola no reco
neix aquest dret. Però aquest dret trascendeix 
totes les constitucions. Caldrà reformar la Cons
titució i incloure'l. 

- Quines són les relacions entre Herri Batasuna i 
Esquerra Republicana? 

- No hi ha relacions. El nostre soci basc és Euska
diko Ezquerra. 

-No són molt poc d'esquerres i molt republicans, 
a ERC? 

• Que soni republicans ho diu el nostre nom i 
afegim que no acceptem la monarquiS. espanyola, 
em sembla que queda clara la nostra posició. 
D'esquerres se n'és a la pràctica i ERC ha donat 
històricament totes les mostres necessàries. Ac
tualment la praxis del partit és una 'esquerra 
moderada. 

- Què en pensa de les irregularitats de «Casinos» 
i «Luditec»? 

• Ho vaig dir al Parlament. Fa pudor de joc brut i 
CiU sembla no estar massa disposada a que s'in
vestigui a fons. Jo penso que caldria una màxima 
transparència en els afers que determinen una 
política de joc absolutament nefasta. 

- El finançament dels partits polítics és suficient
ment clar? 

- No. Caldria la màxima informaeió a l'opinió 
pública. Si no, s'estableixen canals paraLlels sem
pre difícils de controlar. 

- Li agradaria morir per la patria? 

- Morir no li agrada a ningú. Però hem d'estar 
disposats a donar molt de nosaltres mateixos per 
aconseguir la independència i el benestard'aquest 
país. A cap poble li han regalat la seva llibertat. 

Vicenç Gràcia. 

que ha mobilitzat a les guarderies privades de la 
comarca (segons ens han dit) per a demanar també 
subvenció. 

o Un incendi que segons sembla es va produir al 
explosionaruna caldera casolana a una vivenda de 
fa Murada de Baix, va ocasionar la mort per infart 
a la propietària de la casa, a causa de l'ensurt que 
es va endµr. A l'incendi van morir varios gossos 
asfixiats tot i que només es va cremar part de la 
golfa. Van haver d'intervenir els bombers per 
evitar mals majors, tot i que ja n'hi va haver prou. 
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És evident que el sector agrícola local és el més 
deprimit, i normalment us en feu ressò, però al 
poble tot i que segons sembla d'altres sectors 
funcionen millor, sap algú les condicions de treball, 
seguretat, higiene, sous, etc. d'aquestos sectors? 
Perqué no pregunteu als afectats i en patleu. Hi ha 
molts treballadors amb sous no gaire alts que se les 
passen magres per tirar endavant la família. Sort 
que manen els socialistes, si no, no sé que passaria. 
Us invito a investigar aquestos temes. J. F. 

Resposta: Tens tota la raó. Gairebé no hem tocat 
mai aquest tema, i és un camp bnmens on esbrinar, 
cosa que intentarem fer, però de tota manera, publi
carem qualsevol comunicació que rebeni sobre el 
tema. 

On van ets nostres residus industrials? Tenim 
una certa indt'i.stria que utilitza productes pl:rillo
sos i tòxics en alguns casos, on van? com s'elimi-· 
nen? algú els elimina? o van al munt? hi ha perill 
per a la població? 

Aquestes i d'altres preguntes m'agradaria que 
algú ens les contestés, si és que a Ulldecona algú ho 
sap, cosa que dubto, tret dels propis treballadors o 
empresaris afectats directament. Un raldut. 

Fa tres mesos que no cobro res. Vaig anar a 
demanar-ho per veure quan em pagarien, i m'ofe
tjren «Un avanç» de 25.000 ptes., però jo, particu
larment novolia cap«favor», només vull el que em 
correspon pel meu treball, i fins ara ni un duro. 

Depenc del CONSELL COMARCAL DEL 
MONI'SIÀ, però a ells els arriben els diners de la 
Diputació. En definitiva, vaig a l'Ajuntament a 
queixar-me i em diuen-que al Consell Comarcal, o 
em passen amb raons com fins ara. A mi que no 
m'expliquen els seus problemes, ni els uns ni els 
altres, el cert és que faig un treball i l'Ajuntament 
queda molt bé davant del poble, però jo en unes 
condicions de treball no desitjables i sense cobrar. 

AI Consell Comarcal no sé qui diuen que ha 
dimitit i segons rumors, tot està paralitzat; i a l'A
juntament que e Us no poden, que no poden treure
hode cap de les partiCles del «dib> pressupost, però 
sí que en poden fer carafals per l'Ajuntament o 
places monumentals i un etc .... qui sap com de 
llarg. Com és que altres Ajuntaments, La Sènia, 
Alcanar,La Ràpita per exemple, paguen a les seues 
treballadores familiars cada mes? 

Cal dir que fins ara cobrava cada sis mesos, tot 
depenent de la Diputació fins al final del 89. És un 
trebatl per hores i per tant no tinc Seguretat Social 
ni cap mena de co.ntracte. Ens faria falta fer un 
Curset de Treballadores Familiars per estar més 
ben preparades per a la feina que estem fent, que 
liosé perquéno s'ha fet. I enfí, noem queixaré molt 
que qualsevol dia em diran: «au nena, cap al 
carrer»; o potser com ja ens van dir una vegada: <<Si 

tants de problemes teniu, us ho haurieu de plante
jar» (deixar la feina), paraules d'un regidor socia
lista de l'Ajuntament que ni tan sols estava a la 
reunió que fèiem, senzillament va entrar, va seure 
i va dir la seua sobre el que estavem parlant. 

Faig vaga perqué demano unes millores, com 
poden ser: Seguretat Social, un contracte laboral, 
i a més a més, una cosa que és meua i conseqüència 
d'un treball: el meu sou (un treball que no és cap 
dels 800.000 que ens van prometre, tot i que és un 
organisme oficial, o no?) 

AI cap i a la fi, qui millor queda amb el seivei 
d'ajut a domicili és l'Ajuntament. E.speroque a qui 
li correspongue, em pugue contestar oficialment, 
per supost, una resposta conseqüent. 

In1ma Serra Guarch 

AJ l..J f\JWAM Ef\Jí 

e &diu que el dèficit de la Revista celestial «Ull
decona» que com sabeu va passar a millor vida, 
estaria al voltant dels 3.PQ0.000 milions de ptes., 
entre 2'5 i 3vaja. Enguany com sabeu, la subvenció 
per la nova publicació és d11.000.000 de ptes., que 
en part anirien a eixugar l'anterior dèficit, donat 
que el cost de l'actual és ben segur que no arriba a 
aquest import. I si no és així que s'aclareixi públi
cament. 

e Haureu notat que els contenidors són dife
rents1 i que segons diuen n'hi haurà més, que falta 
fan en alguns llocs, i és que l'empresa F.O.C.SA. 
(Fomento de Obras y Construcciones S. A.) és la 
nova empresa concessionària de les escombràries, 
al haver guanyat el concurs que l'Ajuntament havia 
fet en acabar el contracte anterior. La duració és de 
4 anys, fins al 1994, -¡ cal dir que aquesta és una 
empresa molt potent que actua a moltes capitals i 
ciutats. Cobraran 7 .986.000 ptes., gairebé 3.000.000 
menys del que hi havia pressupostat per al 1990. 

e Sabut és que el nostre Alcalde i els regidors no 
cobren per ser-ho, que el nostre Alcalde percep 
únicament el seu sou del Congrés com a Diputat. 
Ara el Diari de Tarragona ha publicat un interes
sant treball amb els sous dels polítics de les nostres 
terres. Us oferim el requadre que anava dedicat a 
JaumeAntich,sense entrara valorar si a UJ!decona 
li ha sortit car o barat el tenir un Alcalde-Diputat, 
potser algún dia en podrem fer el balanç definitiu. 
De n1oment, només_ dades per Ja historia. 

AYUNTAMIENTO 

CONGRESO 
7.050.862 

JAUME ANTICH 
(PSC) 

Total: 
7.050.862 

BARRIS 
e La desaparició d'una jove de 13 anys el dia de 
St. Josep, va mobilitzar tota la població dels Valen
tins en la seua recerca. Afortunadament va aparèi
xer a l'endemà a primera hora i sense cap incidèn
cia. 

Semblaserque ella i una amiga anaven amb una 
moto petita i foren vistes per la Guàrdia Civil, 
s'amagaren i per por del que diria el seu pare, una 
de les noies va marxar i es va amagar sense avisar 
ningú. 

Tot el poble va participar commogut en la 
recerca, que afortunadament acabà només amb 
l'ensurt. 

e L'existència d'algunes granges de pollastres 
dintre dels Valentins, bon complement de l'econo
mia agrària, planteja però problemes de salubritat 

POl.DIWl~ACLOCAL 

&diria que l'ambient polític local està mort en 
aquestosmoments,senseescàndolsnimassaenvo
lics que endur-se a la boca, sincerament, si no fora 
pel «FULL» que manté la flama, tot va molt bésra. 
baronesa; però incordiadors de mena com som, 
que us sembla si comencem a animar el catarro 
amb les eleccions que venen, si, ja venen, un anyet 
ija són aquí. 

Començarem parlant d'alcaldables abans que 
de llistes, alcaldables que en si o en no ja sonen i que 
lògicament acaparen l'atenció inicial del personal. 
Comencem per ordre ~e vots cries darreres muni
cipals. 

Fa un cert temps es digué que l'actual Alcalde 
no repetiria, inclús algun socialista de pro, e.s mos
trava més que preocupat per la qüestió, però de 
llavors ençà no s'ha sentit dir res més, i dubtem que 
en aquestos moments ho sàpigue ni el propi inte
ressat. 

Nosaltres creiem que tret d'un daltabaix prou 
improbable,JaumeAntichrepetiràdecapdellista, 
ja que és molt important per ell ser alcalde, i s'hi 
sentidentificat i a gust, això si com s'ha pogut llegir 
en algun diari, no esdevé incompatible amb la feina 
de Diputat. Si ell no es presentés, tindriem el 
problema de la seua successió, certament difícil, ja 
que, que se sàpiga, mai s'ha preocupat de preparar 
ningú persucceir-lo, convençut de que només ell es 
pot succeir a si mateix. Si mirem al seu voltant, 
Felipe. Delgado--sempre-- ha ·dit···que· marxaria-· si 
marxa Jaume, i aquest també ha dit que no veuria 
amb massa bon ull que Delgado el succeís. 

És bastant improbable que ningú de l'actual 
grup municipal el pogués substituir, tret de que es 
produís al si del partit socialista local, alguna 
bomba de difícil previsió actualment, a la vista de 
la situació interna d'aquest partit a Ulldecona. En 
tot cas, si el probable cap de llista hagués de ser algú 
que ara no és al rogle, només se'ns ocurreix una 
persona vàlida i amb prou carisma, i aquesta no 
gaudeix precisament de les sirñpaties de l'actual 
Alcalde. Bé, de moment deixem a Jaume Antich 
com a cap de llista socialista, a l'espera d'acontei

ximents. La propera quinzena parlarem del PP. 

i d'higiene que en algun moment s'hauran de co
mençar a corregir. La bona voluntat que regna 
entre el veïnat fa quede moment no s'hagin produït 
incidents, però caldria potser començar a trobar 
solucions per aquestes diguem-ne granges urba
nes. 

e Parlàvem al passat número de la vacada solta 
pel Montsià, avui ens fem ressó de Ja queixa de 
veïns de Les Ventalles pel fet de que aquesta 
vacada ha perjudicat finques d'allí i pot continuar 
fent-ho si no s'hi posa remei. E.s parla de que els 
bous han fet malbé arbres i han arribat a pocs 
centenars de metres de l'autopista. Seguint amb 
aquest tema, ens arriba la noticia de que veïns 
d'Ulldecona que havien denunciat el tema al Jutjat 
d'Amposta, no han rebut encara cap resposta, i ja 
fa molt de temps, com si s'hagués perdut ... 

l 
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GELADES l PLUJA 
Les glaçades d'aquestos dies passats que tan de 

mal han fet a d'altres zones, no han afectat afortu
nadament la nostra comarca, en canvi la pluja 

d'aquest cap de setmana passat, tot i no.caure amb 
molta intensitat, ha posat una bona saó, més en 

unes zones que en d'altres, però a UUdecona li ha 

anat molt bé. 

ASSEMBLEA DE LA 
COMUNITAT DE REGANTS 

Com ja dèiem al passat número, aquest any no 
va haver-hi excessius problemes. Es va parlar deia 
campanya de reg, es va renovar la Junta, han entrat 

nous: ENRIC CANALDA LÀZARO, JOSEP 

LÓPEZFERRÉ,JOAQUIMPOYROIGiJOAN 

JOSEP TAIARN (batlle de La Galera), mentre 

que dels membres sortints, RAMON V ALLS i 

MIQUEL VERICAT tornen a repetir. 

El tema que va, aixecar més polèmica i va 

motivar més intervencions fou el sistema de vots 
que impera a la Comunitat. Hi havia regants que 

consideraven que aquest sistema estableix massa 
diferències, que és desproporcionat i que deixa la 

Comunitat en mans d'uns pocs que en un moment 

donat' poden decidir qualsevol tema fàcilment, i 

ademés podria permetre algun dia el domini del 

Pantà per part d'una empresa o empreses que com

pressin molta terra. D'altres regants deien que ja 

està bé com està, que qui més terra té i més paga 

ha de tenir mes vots. 

Al final s'acordà fer una con1issió integrada per 

membres de la Directiva a designar, i pels Srs. 

Agustí Royo, Eduardo Sauch, Batiste Bosch, José 

Femando Barrera i Josep Mª Millan per part de 

l'Assemblea. Els assistens foren escassos, només 

una trentena de regants sobre aproximadament 

uns 1600. Poc interés sembla per part d'una majo

ria. 
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ESPORTS 

DIA25-3-90 
S. PERE S. PAU 3-1 ULLDECONA 

DIA 1-4-90 
ULLDECONA 1-0 REDDIS 

En un partit passat per aigua, l'Ulldecona va 

vèncer mínima però justament al Reddis. Si l'equip 

local hagués aprofitat algunes de les claríssimes 

ocasions que va tenir al primer temps, la golejada 

hagués estat forta, però no fou així i paradoxal

ment el gol se'l va fer un defensa a la pròpia porta. 

Al segons temps un Ulldecona més cansat per 

l'esforç realitzat, va estar a punt de veurè com el 

Reddis empatava el partit, tot i que tampoc van 

disposar de gaires ocasions, però amb un home 

menys, van córrer i lluitar molt en recerca de 

r empat.Aquesta vegada l'equip local ens va agra

dar més, va posar moltes ganes, va lluitar tothom 

i va fer bones jugades. En definitiva, victòria 

merescuda encara que arribés després de fer patir 

a la poca afecció que va acudira xopar-se. Jugaren: 

RUBIO; TOMAS, SUSO, SAMPER. LEON; 

SANSANO, VICENT, MILLAN; RAMON, 

MORELLÓ i ESCUDERO. (Amadeu per Ramon 

i Baron per Escudem al segon temps). 

A destacar la presentació del porter recent 

fitxat, RUBIO, procedent de l'Igualada i que no va 

tenir excessiva feina, tot i que va estar bé. 

Ulldecona - Reddis 1-0 
Rapitenca - S. Pere S. P. 3-1 
Ampolla • Canonja 0-0 
Calafell - Llorenc 2-1 
Cambrils - Vendrell 0-1 
L'Ametlla M. - Mora d'Ebre 4-1 
Valls - Amposta 4-0 
P. Mafumet - Alcanar 2-1 
lnd. Reus - La Cava 0-1 

Valls 2617 8 1601842+16 
Amposta 26 13 9 4 49 34 35+11 
La Cava 26 12 7 7 33 24 31 +S 
Calafell 26 10 10 6 49 41 30 +4 
Cambrils 26 11 7 ·8 28 21 29 +3 
L'Ametlla M. 26 11 7 B 38 36 29 +3 
Rapitenca 26 12 4 !O 49 37 28 
Canonja 26 6 16 4 36 36 28 +2 
S.PereS.P. 2610 7 9383627 +1 
Reddis 26 10 6 10 44 36 26 
Vendrell 26 10 4 t2 35 44 24 -2 
Alcanar 26 10 4 12 27 37 24 
Ampolla 26 s 13 6 27 33 23 -5 
lnd. Reus 26 6 B 12 28 37 20 -6 
Ulldecona 26 6 7 13 42 56 19 -9 
Mora d'Ebre 26 8 3 15 28 54 19 -5 
Llorenç 26 6 6 14 31 42 18 -8 
P. Mafumet 26 6 4 16 32 46 16 -10 

e Voldriem remarcar el fet de que enguany fa 75 o En terrenys cedits per l'Ajuntament al costat 

anys que es juga a futbol a Ulldecona, almenys les del Centre de Salut, s'han inaugurat quatre pistes 

cròniques parién sempre de l'any 15 com el de de Petanca i s'ha fet el debut ofical del Club d'Ull-

l'inici del futbol a Ulldecona, sense especificar si decona enfrontant-se al de Benicarló, amb compe-

aquell any ja es fundà el Club. Creiem que valdria ,ticions masculines, femenines i infantils. S'hi val a 

la pena esbrinar el tema, i fer alguna cosa, tali com dir que els jubilats de l'Associació que hi són a la 

hafettambél'AMPOSTA quehacommemoratel vora, en seran el principals jugadors. Per molts 

75 aniversari. Podria ser una forma d'animar una d'anys. 

mica la parròquia local, enguanyuna mica bci.ixa de 

moral per la marxa de l'equip. 

Us oferim una foto dels Veterans del C. F. Ull

decona, queenguanyestan fent una excel.lentcam

pa_nya i ocupant les primeres places de la classifi

cació, cosa no gaire habitual a les darreres tempo

rades. 

D'esquerra a dreta dalt: PEPE LÓPEZ, PERE 

GALLARDO, PABLO PASCUAL, PACO 

MARINÉ, RICARD DIAz, MANOLO PINE

DA, CARLOS GENOVÉS, JOAQUIM BOSCH 

i AGUSTÍ REVERTÉ (míster). 

A baix: MINGO AUSENSI, RAMON ANGEL 
ARNAU, JORDI CARAPUIG, VICENTESIB

LLÉ, JOSEP BEL, ANTONIO NAJAS, JOSEP 

FIGUERES, JOAN BORDES i PACO CALLA

RISA. 


